
Zápis č. 1/2024
z online jednání PREZIDIA ČSS, z.s. dne 30. 1. 2024

PŘÍTOMNI
Ivan Hermel, Jan Fidler, Ing. Petr Černoch, Ing. Jaroslav Priščák, Ph. D., Jan Videcký

HOSTÉ
Adam Cipro, Ing. Jiří Koukal

Prezidium jednalo v plném počtu členů.

PROGRAM
1) Aktuální stav ČSS
2) Představení nových zaměstnanců ČSS
3) Plán aktivit na následující období
4) Stav účetnictví
5) Rozpočet 2023
6) Rozpočet 2024
7) Střelnice Brno Soběšice
8) Organizační záležitosti
9) PR a marketing ČSS
10) Reprezentace a RSCM
11) Nastavení řízení ČSS
12) Ostatní

1. AKTUÁLNÍ STAV ČSS
● Bylo požádáno o dotaci “Výzva 23/2023 Podpora sportovních organizací svazového

charakteru 2024”, pan Cipro předem pošle požadovaný rozpočet celému VV, aby se
mohl schválit na jednání.

● Svaz požádal o dotaci na brněnskou střelnici, čeká se na vyjádření.
● Aktuálně svaz pracuje na vyúčtování dotazem NSA r. 2023.
● Pan Cipro předložil návrh rozpočtu pro žádost o dotaci. Předpokládaný termín

obdržení dotací je duben, finančně má svaz duben i květen pokrytý.
● Bylo nastaveno nově účetnictví s účetní firmou, nastavila se nová účetní osnova, jež

koresponduje s rozpočtem, aby byl provázaný s dotační žádosti a potřebami ČSS (v
průběhu týdnů/měsíců se budou nastavovat reporty, nově byla nastavena střediska).

● Prezidium navrhne pana Cipra jako předsedu KŘR.

2. PŘEDSTAVENÍ NOVÝCH ZAMĚSTNANCŮ



● Byl přijat pan Hýbner, který nastoupil na pozici finančního manažera. Bude
představen na VV.

● Proběhla diskuze s panem Černochem ohledně ekonomické komise, která fungovala
v době, kdy ČSS byla bez ekonoma. Z této komise téměř všichni členové rezignovali
kromě pana Černocha, který se v komisi zmínil, že jakmile nastoupí nový sportovní
ředitel, převezme si všechny ekonomické záležitosti. Konzultováno zrušení
ekonomické komise a nebo pan Černoch navrhnul, aby do ní vstoupil pan Cipro,
který by byl spolu s panem Černochem poradním orgánem pro Prezidium.
Dohodnuto, že se ekonomická komise zruší, jelikož Prezidium bude získávat
informace od ekonomického manažera ČSS. Pan Hermel to s panem Smečkou
probere na zasedání VV dne 7. 2. – oznámí se, že ekonomická komise bude
zrušena.

● Došlo k personální změně trenérů. Pan Ondrák nastoupil na pozici manažera
střelnice v Brně místo pana Lidinského. Nastoupil na DPP a od 1. 4. 2024 nastoupí
na HPP. Byl doporučený panem Hrdličkou.

● Martina Bocková nastoupila na pozici administrativní asistentky.
● Proběhla diskuze k pozici Tajemníka, jaká je jeho náplň práce - má na starost interní

procesy, hlídá rozpočty, pracovně - právní záležitosti, které se budou předělávat, aby
byly všechny konzistentní, a bylo oznámeno, že se bude hledat nový tajemník.

● Bylo vysvětleno, proč svaz otevřel novou pozici PR a marketing manager.

3. PLÁN AKTIVIT NA NÁSLEDUJÍCÍ OBDOBÍ
● Svaz bude pracovat na implementaci kontroly čerpání.
● Proběhne příprava sjednocení pracovněprávních dokumenty.
● Proběhne příprava dvou verzí stanov, které se projednají na Prezidiu a Výkonném

výboru a následně budou prezentovány klubům a Krajským sdružením.
● Proběhne revize majetku na střelnici v Brně, bylo vyfakturováno spousta stavebních

prací, u kterých se nyní musí zkontrolovat jejich faktické provedení. Na základě
kontroly vznikne posudek na základě kterého dojde k rozhodnutá, zda ČSS podá
trestní oznámení na Jihomoravské krajské sdružení či nikoliv.

● Aktuálně probíhají inventury, během roku proběhne vyřazení nefunkčního majetku..
Dalším bodem bude kontrola zbraní podle seznamu od Policie ČR.

● Proběhne diskuze přímo s reprezentanty, jakým způsobem se nastaví Reprezentační
smlouvy. Proces nastavení smluv je v plánu během tohoto roku.

● Je v plánu revidovat způsob organizace závodů pořádaných ČSS.
● Předložena žádost o vytvoření nových funkcí v ČSS, na které již nastoupil pana

Hýbner na pozici ekonoma/finančního manažera, pana Ondráka na pozici manažera
provozu brňenské střelnice a slečny Bockové na pozici administrativní asistentky a
také oschválení záměru obsadit pozice tajemník a PR a marketingový manažer.

Hlasování: Pro: 5, proti: 0, zdrželi se: 0

4. STAV ÚČETNICTVÍ
● Byla nově nastavená účetní osnova, rozšířená o položky podle aktuální dotační výzvy

a další potřebné položky pro vykázání dotace.
● Budou se revidovat a nastavovat bankovní účty.



● Zpracovávají se účetní doklady, na kterých intenzivně pracuje pan Hýbner.

5. ROZPOČET 2023
● Jakmile bude pořádek v dokladech, srovnají se reálné náklady se schváleným

rozpočtem a posléze to předložíme pro zpětnou vazbu VV.
● Proběhla diskuze ohledně dotací, všechny se vyčerpaly, máme potvrzeno panem

Kutou. Finální schůzka s paní Jelečkovou a s panem Kutou proběhne 9.2., 15.2. je
termín pro odevzdání vyúčtování dotace.

6. ROZPOČET 2024
● Byla schválena žádosti o dotaci 2024, nově se vyplňovala osoba odpovědná za

oblast prevence negativních jevů ve sportu (integrity officer), domluveno s Janem
Radičem, který absolvoval příslušné školení.

● Rozpočet jsme stavěli na reálných nákladech, ke každému nákladu je přiřazený zdroj
financování a účet z účetní osnovy. Jakmile obdržíme dotace, je plánován nákup
terčů a nábojů pro kluby, navyšování mezd, atd…

7. STŘELNICE BRNO SOBĚŠICE
● Prezidium schválilo oficiálním poděkování za ČSS panu Lidinskému za jeho

odvedenou práci. Byla navrhnuta finanční odměna, jež bude prodiskutována panem
prezidentem Hermelem a panem Ciprem s panem Lidinským, zda a jakým způsobem
odměnu akceptuje.

● Probíhá příprava pravidel pro využívání terčů v Brně (nákup, využívání RSCM) a
ceník pro členy svazu a standardní komerční zákazníky.

● Pan Lidinský byl na vlastní žádost vyškrtnut z živnostenského rejstříku jako osoba
zodpovědná za koncesovanou licenci, nyní je tato koncese napsaná na prezidenta
svazu pana Hermela, jenž je vedený jako statutár za ČSS a za koncesi ČSS. S tím
souvisí rezignace Petra Hrdličky na funkci předsedy brokové střelnice, kterou poslal
31. 11. 2023. Dne 30. 1. 2024 s ním bylo domluveno, že v této funkci bude
pokračovat do doby příštího řádného sjezdu.

● Prezident svazu pan Hermel navrhl Prezidiu, aby byl VV navrhnut kandidát na
předsedu komise řízení reprezentace pan Cipro, jež splňuje podmínku
profesionálního pracovníka ČSS odpovědného za Reprezentaci.

Hlasování: Pro: 5, proti: 0, zdrželi se: 0

● Je v plánu integrace webových stránek brněnské střelnice na svazové stránky.
● Projednáno založení s.r.o. pod ČSS, která bude prospěšná pro sponzory,

marketingové a reklamní záležitosti. Jediným vlastníkem tohoto subjektu bude ČSS.
Na VV se proběhne hlasování o založení s.r.o.

8. ORGANIZAČNÍ ZÁLEŽITOSTI
● Proběhne revize veškerých vzorových dokumentů – šablony RSCM, cestovní příkazy,

knihu jízd, informace k výjezdu, vyúčtování výjezdu, atd.
● ČSS funguje částečně pro interní tým na Google Workspace - sdílené tabulky s

účetní firmou, Českou televizí, s firmou Cautor.



9. PR A MARKETING ČSS
● Byly spuštěny nové webové stránky, počítáme s postupným rozvojem.
● Byly velmi pozitivní ohlasy na Vyhlášení sportovce ČSS 2023. Na této akci proběhlo

setkání sportovců, představitelů dalších organizací, NSA, atd. Na tuto akci díky panu
Blažíčkovi přispěl sponzor Hotel Marttel a.s. částkou 30 000 Kč. Společnost Hello
zase dodala své produkty pro každého vyhlašovaného.

● Probíhá spolupráce s Českou televizí – ČSS má rozjednané vysílání finálových
přenosů ze světových pohárů a šampionátů. Propojili jsme Českou televizi s ISSF,
probíhá testování v Káhiře, ale nepodařilo se nám získat vysílací práva. ISSF
připravuje balíčky práv. Bylo nám slíbeno, že vysílací práva budou zadarmo.
S Českou televizí domlouváme setkání s novináři, které proběhne v Plzni. Pan Dusík
se stal předsedou klubu sportovních novinářů a domluvil nám představení sportovní
střelby tak, aby o ní novináři dokázali psát věcně správně. Vysvětlíme jim základní
pravidla, seznámíme je se střelci a talenty. Tato akce je domluvená na březen,
přibližný termín bude 20.3.

● Sponzoring a partnerství – je připraven koncept partnerského programu pro
kohokoliv, kdo bude mít zájem (generální partner, hlavní partner, partner,
institucionální partneři a produktoví dodavatelé). Pan Blažíček jedná s Lesy ČR o
sponzoringu, máme podanou žádost na částku ve výši 400 000,-Kč.

● Mezi další marketingové aktivity, patří propagace příspěvků na sociálních sítích a
sestavování celé strategie, hlavně v období olympiády. Musíme více propagovat
ČSS, navážeme užší spolupráci s médii (ČT, ČRo, online-media).

10. REPREZENTACE a RSCM
● S panem Putnou probíhá organizace školení trenérů, které by mělo proběhnout na

konci února/ začátkem března.
● Proběhne focení a registrace k olympiádě ve spolupráci s Olympijským výborem.

11. NASTAVENÍ ŘÍZENÍ ČSS
● Nastavení pravidelných zasedání VV a Prezidia.
● Zápisy, jež zpracovává asistentka budou vystaveny na webových stránkách do 14

dnů od zasedání.
● Pro každou komisi vytvoříme řídící dokument pro Prezidium a Výkonný výbor,

abychom měli přehled o jejich agendě a postupu.

12. OSTATNÍ
● Pan Černoch se zmínil k brokové střelnici Plzeň. I přes negativní rozhodnutí

ekonomické komise se podařilo opravit chodníky a zámkovou dlažbu a vznikl nájezd
pro vozíčkáře. Nyní je zapotřebí se dohodnout, kdo bude brokovou střelnici udržovat.

● Pan Smečka připravuje právní dokumenty ohledně spolupráce mezi ČSS a SSK
Dukla Plzeň, která by se o střelnici starala.

● Pan Hermel odešle datovou schránkou Policii ČR Žádost o povolení k provozování
brokové střelnice.

● Pan Fidler požádal o vyřazení zbraní, jež již nejsou potřebné pro RSCM, a to v rámci
inventarizace z roku 2022, jež vloni předložil. Doposud k tomu nedostal vyjádření,
znovu vše vypíše.



● Pan Fidler dále upozornil na nutnost domluvy ohledně realizace Mistrovství Evropy
na běžící terč.

V Praze dne Ivan Hermel
prezident ČSS, z.s.


